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Application for Change of Company / Customer Name (Cash Account) 

客戶資料更改表格 （只適用於現金客戶） 

Customer Information 客戶資料  

Customer Code 客戶編號 Contact No. / Person 聯絡資料 Date 日期 

Current Company / Customer Name (In English)  原有公司 / 客戶名稱﹙請用英文填寫﹚ 

 

New Company / Customer Name (In English)  新公司 / 客戶名稱﹙請用英文填寫﹚ 

 

 

Details of The Change 更改內容事項  

• For the change of company name, please provide the Business Registration Certificate / Certificate of 
Incorporation 

如更改公司名稱，請附上商業登記證 / 公司註冊證書。 

• If customer cannot provide current company chop, please check “✓” the section “Declaration” below. 

如客戶更改為公司名稱，而未能提供原有公司印鑑，請於「聲明」內的空格填上 “✓”。 
 

Declaration 聲明 

    I / We agree to make the statement below.  本人同意作出下述聲明。 

Since Company Name was changed previously, but I / we have no sufficient supporting document can be 
provided now. I / we declare that the owners of the above-mentioned are the same. I / we also understand and 
accept that all rights and liabilities and obligations of this account shall transfer to the new name thereafter. 
Business Registeration Certificate or address proof within 3 months (for household account) herein attached for 
reference. 

因於早前更改了公司名稱，但本人未能提供相關文件，現作出聲明，上述所提及的公司為相同持有人。亦

明白並接管此帳戶項下所有權利、責任及義務。并附上商業登記證 / 三個月內的有效住址證明 (住宅用

戶)，以供參考。 
 

For and on behalf of the Current Account Holder 

原有戶口持有人 

For and on behalf of the New Account Holder 

新戶口持有人 

Authorized Signatory with Cuurent Company Chop 

授權人簽署附原有公司印鑑 
 
Name of Signatory : 

授權人姓名 
Title of Signatory :  

授權人職銜                  

Authorized Signatory with New Company Chop 

授權人簽署及附新公司印鑑 
 
Name of Signatory : 

授權人姓名 
Title of Signatory : 

授權人職銜 
 


